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Opening 36	  
Victor de Bruin heet alle aanwezigen welkom bij de ALV. Hij blikt vooruit op de punten die 37	  
tijdens de vergadering behandeld gaan worden. De agenda wordt vastgesteld.  38	  
 39	  
Vaststellen notulen ALV 23 juni 2016 40	  
Er zijn vooraf geen opmerkingen over deze notulen ontvangen.  41	  
 42	  

Vraag UFC Utrecht: in de notulen staat dat de D-jeugd niet volgens Zwitserse variant 43	  
gaat spelen, maar in het reglement staat dat nog wel. Hoe zit het nu precies? 44	  

Antwoord Dorothee Kruijs-Vogelesang (DKV): Dat is de ambitie. In het jeugdoverleg 45	  
zal worden besproken of en hoe dit haalbaar is. Als dat niet zo blijkt wordt dat in een 46	  
volgende update uit het reglement gehaald.  47	  
 48	  

Vraag UFC Utrecht: Er staat dat een projectteam wordt opgestart voor de uitbreiding 49	  
van de tweede divisie in de herencompetitie. Wie zitten er in dat projectteam?  50	  

Antwoord DKV: Nog niemand. Dat gaan we nog opstarten.  51	  
 52	  

Vraag Stick Together: In de notulen staat dat jullie projectmatiger willen werken, is  53	  
dat gelukt?  54	  

Antwoord DKV: Ook dat zijn we aan het opstarten.  55	  
 56	  
De notulen worden vastgesteld.  57	  
 58	  
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Mededeling van het bestuur 59	  
Bestuurslid Margreeth van Linge heeft zich moeten afmelden in verband met ziekte.  60	  
  61	  
Daarnaast een mededeling namens het bestuurslid Topsport, Lidwien Reehuis. Helaas 62	  
moeten we vanavond afscheid van haar nemen. Lidwien heeft besloten om haar taken als 63	  
bestuurslid neer te leggen.  64	  
Lidwien licht toe: Ik heb me de afgelopen tijd ingezet om topsport meer vorm te geven en ik 65	  
heb gemerkt dat ik niet genoeg tijd heb om deze functie in te vullen. Daarom geef ik de 66	  
opdracht terug aan het bestuur. Ik hoop dat er iemand is met de kennis en tijd om deze rol 67	  
wel te vervullen.  68	  
Victor bedankt Lidwien voor haar inzet voor de NeFUB. Lidwien Reehuis wordt 69	  
gedechargeerd uit het NeFUB bestuur. De verenigingen bedanken Lidwien voor haar inzet.  70	  
 71	  
Een tijd gelegen is de NeFUB in gesprek geraakt met de Handboogbond. Uit die gesprekken 72	  
kwam naar voren dat er voor ons de mogelijkheid was om ons op Papendal te vestigen. Na 73	  
uitgebreide gesprekken en beraad binnen het bestuur hebben we besloten om hierheen te 74	  
verhuizen. Het bestuur hoopt daarmee op meer samenwerking met andere (kleine) bonden 75	  
en NOC*NSF. De verhuizing is inmiddels afgerond en het bondsbureau is geïnstalleerd op 76	  
Papendal.  77	  
 78	  
Statutaire wijzigingen 79	  
In de statuten van de NeFUB zijn onder andere vanwege de verhuizing een aantal 80	  
verouderingen opgetreden. Officieel moet en statutenwijziging 4 weken vooraf voorgelegd 81	  
worden aan de leden. Dit is echter maar 2 weken voorafgaand aan de ALV gedaan. Het 82	  
bestuur vraagt toestemming aan de leden om de wijziging van de statuten te behandelen.  83	  
 84	  

Vraag scheidsrechterscommissie (SC): Kan dat officieel gezien wel?  85	  
Antwoord Victor de Bruin (VdB): Ik heb juridisch advies gekregen. Als de ALV  86	  

akkoord gaat met behandeling van de wijziging, is dat in orde.  87	  
 88	  
Er zijn inhoudelijk geen grote wijzigingen. De grootste wijziging is het toevoegen van een 89	  
functionaris het Instituut Sportrechtspraak. Als wij die functionaris niet toevoegen aan de 90	  
statuten, krijgen we geen hulp van die persoon wanneer wij die nodig hebben.  91	  
Naast de wijziging van standplaats en functionaris, heeft de derde wijziging betrekking op de 92	  
vereniging van ongebonden leden. Iemand die floorball speelt maar geen lid is van een 93	  
floorballvereniging, moet lid zijn van de vereniging van ongebonden leden. In het verleden 94	  
heette die vereniging Floorball Freakz, maar bij nadere bestudering bleek die vereniging nooit 95	  
officieel opgericht te zijn. Daarom wil de NeFUB ‘FloorballNL’ oprichten, de vereniging van 96	  
ongebonden leden.  97	  
 98	  

Vraag Sonics: Ik dacht er we een tuchtcommissie hadden en dat alleen bij hele zware  99	  
zaken de ISR wordt ingeschakeld? 100	  

Antwoord VdB: Het ISR is onze tuchtcommissie. Wij hebben sinds de vorige 101	  
statutenwijziging in 2012 geen eigen tuchtcommissie meer.  102	  
 103	  

Vraag SC: Kan er wat meer informatie over de ISR verstuurd worden?  104	  
Antwoord VdB: Die informatie vinden kan je op de website van het Instituut 105	  

Sportrechtspraak: http://www.isr.nl.  106	  
 107	  

Vraag Sonics: Op papier staat nog als voorstel om het vestigingsadres te 108	  
verwijderen. Is dat zo of gaat het om het wijzigen van het adres?  109	  

Antwoord VdB: het gaat om het wijzigen van de vestigingsplaats. Het originele plan 110	  
was om het adres te verwijderen maar dat is juridisch gezien niet toegestaan. We wijzigen het 111	  
adres dus.  112	  
 113	  

Vraag Sonics: Hoe werkt Floorball NL? Hoe kan je daar lid van worden?  114	  
Antwoord DKV: Als Floorball NL is opgericht wordt dat een vereniging onder leiding  115	  

van het NeFUB bestuur. Iemand die zich daarvoor wil aanmelden kan zich melden bij de 116	  
secretaris of het bondsbureau om lid te worden. Als iemand bijvoorbeeld wil fluiten in de 117	  
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competitie maar geen verenigingslid is moet diegene lid zijn van de vereniging van 118	  
ongebonden leden.  119	  
 120	  

Vraag Face Off: Zijn er nog andere voordelen van de vereniging van ongebonden  121	  
leden behalve het kunnen fluiten van wedstrijden?  122	  

Antwoord DKV: In basis is het bedoeld voor iedereen die iets wil binnen floorball, 123	  
bijvoorbeeld ook voor een vrijwilliger of staflid van NT die niet is aangesloten bij een 124	  
vereniging.  125	  
 126	  

Vraag Hot Shots: Is het mogelijk om met een vriendenteam in te schrijven via 127	  
Floorball NL om deel te nemen aan de competitie?  128	  

Antwoord DKV: De vereniging van ongebonden leden is niet  bedoeld voor de 129	  
competitie, wel voor toernooien. De senioren competitie kan dus niet, maar deelnemen aan 130	  
het  Mixed Toernooi bijvoorbeeld wel.  131	  
 132	  
De statutenwijziging wordt in stemming gebracht.  133	  
Aantal stemmen voor:  31 stemmen 134	  
Aantal stemmen neutraal: 0 stemmen 135	  
Aantal stemmen tegen:  0 stemmen 136	  
De statutenwijziging is aangenomen. 137	  
 138	  
Advies Nationale Nederlanden 139	  
Jorg Andree licht het traject dat de NeFUB en de FAN hebben gevolgd met Nationale 140	  
Nederlanden toe.  141	  
Tijdens de vorige ALV hebben we het erover gehad dat we advies hebben gevraagd aan de 142	  
NN group met betrekking tot de samenwerking tussen de NeFUB en de FAN. De 143	  
belangrijkste vraag was daarbij hoe we kunnen inspelen op de transitie in de sport en hoe we 144	  
elkaar daarin kunnen versterken. Verschillende leden en bestuursleden zijn in kader van het 145	  
onderzoek ondervraagd door de NN group en daar is een advies uit gekomen.  146	  
De twee belangrijkste uitkomen uit het onderzoek zijn: 1) laat de NeFUB doen wat ze nu doen 147	  
en zorg voor een intensievere samenwerking met de FAN en 2) maak vooral duidelijk waar 148	  
beide partijen voor staan.  149	  
We hebben het advies van de NN group meegenomen in het meerjarenbeleidsplan. We gaan 150	  
de komende tijd inhoudelijk bekijken hoe dit allemaal vormgegeven gaat worden.  151	  
 152	  

Vraag Sonics: Wat is het advies precies? Naast het niet samenvoegen van de 153	  
NeFUB en de FAN? Was er nog meer advies?  154	  

Antwoord Jorg Andree (JA): Wat er op papier staat is alles wat wij hebben gekregen 155	  
van NN group. Op verschillende slides staan adviezen. Er staat bijvoorbeeld ook dat we 156	  
duidelijk moeten communiceren wie welke taak heeft en voor welke zaken je bij welke 157	  
organisatie moet zijn. Het globale advies is gegeven. Hoe we dat in de praktijk gaan 158	  
vormgeven en hoe we alles gaan communiceren weten we nu nog niet. Dat gaan we de 159	  
komende tijd vormgeven.  160	  
 161	  
 Vraag SC: Hoe kijken jullie zelf naar het advies? Waren er voor jullie verrassingen?  162	  
 Antwoord JA: Voor mij is de grootste verrassing dat het voor verenigingen niet 163	  
duidelijk is dat er een transitie gaande is in de sport. Die transitie houdt in dat er gekeken 164	  
wordt naar andere structuren binnen sportorganisaties. Bestaan verenigingen nog wel over 165	  
10 jaar? Of wordt sport dan op een andere manier georganiseerd? Daar zijn wij en andere 166	  
sportorganisaties, o.a. NOC*NSF, heel veel mee bezig. Dat zijn we met elkaar aan het 167	  
uitzoeken en die verandering gaan we met elkaar vormgeven.  168	  
 169	  

 Vraag HFC Heroes: Is er al een duidelijk beeld over de synergie tussen de FAN en  170	  
de NeFUB? Hoe kunnen jullie elkaar aanvullen en ondersteunen?  171	  
 Antwoord JA: De FAN heeft zich gepositioneerd als kenniscentrum. Hoe we de sport 172	  
anders kunnen organiseren en professionaliseren. De NeFUB heeft het goed voor elkaar qua 173	  
competitie en nationale teams. De uitdaging is er voor ons dat mensen in aanraking komen 174	  
met floorball en dat zij de sport kunnen beoefenen en terecht kunnen komen in de structuur 175	  
van de NeFUB.  176	  
 177	  
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 Vraag Sonics: Hoe zit het met de clinics, daar is nog wat over te doen geweest. 178	  
De NeFUB en de FAN vissen in dezelfde vijver en kunnen dezelfde klanten hebben. Hoe zien 179	  
jullie dat?  180	  
 Antwoord VdB: Dat is een van de punten die wij in de gesprekken over de 181	  
samenwerking gaan vormgeven. Dat weten we nu nog niet. Maar we willen dat verder 182	  
ontwikkelen naar een nieuwe vorm die voor beide partijen goed werkt en waarin we elkaar 183	  
aanvullen.  184	  
 185	  
Meerjarenbeleidsplan 2017-2020 186	  
In het meerjarenbeleidsplan heeft de NeFUB geprobeerd uiteen te zetten hoe wij floorball 187	  
over 4 jaar zien. Daarin speelt de omgeving waarin wij ons bevinden, met onder andere de 188	  
veranderende eisen van de IFF en NOC*NSF en de transitie van de sport een grote rol.  In 189	  
het Meerjarenbeleidsplan staan de missie en visie en doelstellingen van de NeFUB voor de 190	  
komende 4 jaar. Uit de brainstormdag van eerder dit jaar en het advies van de NN groep zijn 191	  
een aantal onderwerpen naar voren gekomen waar we ons op willen richten. Dat zijn 6 192	  
kernthema’s geworden. Het bestuur licht toe.  193	  
 194	  

 Opmerking Sonics: Het is fijn dat er goed over nagedacht is wat de ambities zijn, 195	  
maar dat er ook gefocust wordt op de basis van de sport. Zowel het beleidsplan als de 196	  
begroting stralen rust uit, maar met ambitie. Dat is denk ik precies wat we nodig hebben.  197	  
De doelen die jullie jezelf hebben gesteld zijn meetbaar en dat gaat ons helpen om over een 198	  
paar jaar te kijken of we op de goede weg zijn.  199	  
 200	  

Vraag Blue Falcons: Als doelstellingen staat dat 33% van de Nederlands de sport 201	  
kent. Hoe ga je dat meten?  202	  

Antwoord DKV: Dat gaan we met behulp van een enquêtebureau doen. Eerlijk 203	  
gezegd weten we niet hoe we er op dit moment voor staan. We zijn uitgegaan van 17 miljoen 204	  
Nederlanders. 33% Is natuurlijk al best veel, maar als je bedenkt dat 1,5 miljoen 205	  
basisschoolkinderen al op school met floorball in aanraking komt, is 33% best haalbaar.  206	  
 207	  

Vraag Stick Together: Ik mis in de doelstellingen hoe het zit met clubs? Is er geen 208	  
doelstelling met betrekking tot hoeveel clubs er zijn en in hoeverre die verspreid zijn? Of een 209	  
bepaald aantal teams in de competitie? Dat lijkt me een belangrijke doelstelling 210	  

Antwoord DKV: We hebben in de kernthema’s opgenomen dat we met de competitie 211	  
willen groeien en hoe, maar we denken niet te kunnen voorspellen hoe groot en snel de 212	  
competitie gaat groeien. Of hoeveel clubs er in NL ontstaan.  213	  
 214	  

Vraag Sonics: Aan de ene kant wil je als bestuur sturen welke kant de sport op gaat, 215	  
maar je wil ook enthousiaste initiatieven van mensen houden en die niet meteen terzijde 216	  
schuiven. Dan creëer je een spanningsveld, hoe kijken jullie daar tegenaan?  217	  

Antwoord DKV: De vrijheid van initiatieven willen we behouden, maar die moeten 218	  
passen binnen de kaders die wij bieden. Die kaders zijn niet heel strak, maar vooral gericht 219	  
op het veilig kunnen beoefenen van de sport, op de grote lijnen. Wij zeggen bijvoorbeeld dat 220	  
we willen dat er meer samenwerking is tussen de stafteams en het is aan hen om die 221	  
samenwerking in te vullen.  222	  
 223	  
Jaarplan 2017 224	  
In het jaarplan komen de 6 kernthema’s uit het meerjarenbeleidsplan terug. Per kernthema is 225	  
beschreven op welke manier daar in 2017 op ingespeeld wordt. Het bestuur licht het jaarplan 226	  
toe.  227	  
 228	  

Vraag Sonics: Er is nog een website van Pieter van Wijngaarden die al een jaar klaar 229	  
schijnt te zijn. Wat is de status daarvan?  230	  

Antwoord Daniel Nicolai (DN): Die bèta versie van die nieuwe website is al in de 231	  
lucht. Het is de bedoeling dat die verder ingevuld en doorontwikkeld gaat worden. Daar is nu 232	  
nog niet veel aan gedaan. Maar die website van Pieter gaan we niet weggooien, er komt 233	  
geen 3e website.  234	  
 235	  
 236	  
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Vraag Sonics: Is het de bedoeling om het jeugdoverleg samen met de verenigingen 237	  
te doen? 238	  

Antwoord DKV: Ja absoluut. Het bestuurslid jeugd organiseert de bijeenkomst met de 239	  
jeugdcoördinatoren, maar het is zeker de bedoeling dat de jeugdverenigingen daarbij 240	  
aanwezig zijn.  241	  
 242	  

Opmerking Sonics: In elk geval vanuit de Sonics is er erg veel behoefte aan 243	  
jeugdopleiding. In juni is er een korte trainersopleiding geweest van een middag. Daar is nog 244	  
steeds veel behoefte aan.  245	  
 246	  

Vraag Sonics: Wat bedoel je met dat het beleid van de NT’s de spelers en stafleden 247	  
beschermt. Wat bedoel je met beschermt?  248	  

Antwoord DKV: Op dit moment zijn er tussen NT’s onderling nog best veel 249	  
onduidelijkheden, men vist gevoelsmatig in elkaars water. Wat wij met het beleid willen 250	  
bereiken is dat de speler centraal staat en niet de staf of het team. Het belang en de 251	  
veiligheid van de speler staan voorop. 252	  
 253	  

Vraag SC: hoe gaan jullie op zoek naar nieuwe commissie- en bestuursleden?  254	  
Antwoord DKV: Dat gaan wij niet alleen doen, maar daar vragen wij hulp bij van alle 255	  

floorballers. We gaan communiceren naar onze leden, via nieuwsbrief en social media, waar 256	  
we behoefte aan hebben en proberen daarin duidelijk te maken wat het inhoudt om in die 257	  
commissie te zitten, wat taken zijn en hoeveel tijd het kost.  258	  
 259	  
Het meerjarenbeleidsplan wordt ter stemming gebracht 260	  
Aantal stemmen voor:  31 stemmen 261	  
Aantal stemmen neutraal: 0 stemmen 262	  
Aantal stemmen tegen:  0 stemmen 263	  
Het meerjarenbeleidsplan is aangenomen. 264	  
 265	  
 266	  
Het jaarplan wordt ter stemming gebracht. 267	  
Aantal stemmen voor:  31 stemmen 268	  
Aantal stemmen neutraal: 0 stemmen 269	  
Aantal stemmen tegen:  0 stemmen 270	  
Het jaarplan is aangenomen. 271	  
 272	  
 273	  
Meerjarenbegroting 2017-2020 274	  

Vraag Stick Together: Er zitten kleine wijzigingen in het budget voor topsport, dat zijn 275	  
hele specifieke getallen. Waar komen die vandaan? 276	  

Antwoord DKV: Het jaarlijks oplopende bedrag voor topsport komt voort uit de inflatie.  277	  
 278	  

Opmerking UFC Utrecht: Als ik kijk naar de doelstellingen in het beleidsplan,33% 279	  
kent de sport, vind ik de groei die uit de meerjarenbegroting blijkt best voorzichtig.  280	  

Reactie VdB: We hebben de ambitie om als ledenaantal minimaal 6% te groeien. We 281	  
hopen op meer bekendheid, maar zijn qua ledengroei gematigder ambitieus. De 6% 282	  
ledengroei komt terug in de meerjarenbegroting, maar de 33% mensen kent de sport komt 283	  
daar niet in terug omdat we niet weten wat de effecten daarvan zijn.  284	  
 285	  

Vraag Sonics: Victor, wil je toelichten wat het doel is van de meerjarenbegroting?  286	  
Antwoord VdB: Op het moment dat dit goed gevonden wordt, betekend dit dat de 287	  

verenigingen de financiële onderbouwing van het meerjarenbeleidsplan goedkeuren. Deze 288	  
meerjarenbegroting is ook nodig voor de subsidieaanvraag bij NOC*NSF.  289	  

 290	  
Vraag Sonics: Zeggen we hiermee ook dat we de komende 3 jaar niet meer over geld 291	  

hoeven te praten?  292	  
Antwoord DKV: Nee, het zou kunnen dat wij de meerjarenbegroting volgend jaar 293	  

moeten bijstellen op basis van nieuwe kennis en inzichten. Maar als wij het huidige 294	  
meerjarenbeleidsplan uitvoeren en er geen gekke dingen gebeuren, dan zijn dit de financiële 295	  
gevolgen.  296	  
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Begroting 2017 297	  
Vraag Floorball Flames: Ik herinner me van de vorige ALV dat er nog een behoorlijk 298	  

bedrag aan openstaande gelden was. Is daar iets over duidelijk geworden?  299	  
Antwoord DKV: We hebben dat sinds de vorige ALV flink aangepakt. We hebben 300	  

sindsdien een hoop achterstallige rekeningen betaald en geïnd. Alles is in beeld en wordt nu 301	  
afgehandeld.  302	  
 303	  

Vraag SC: Als je kijkt naar competitie zie je dat het Mixed Toernooi €1000 verlies 304	  
oplevert en dat dat opgevuld wordt door de rest van de competities. Zijn er plannen om dat 305	  
aan te pakken? 306	  

Antwoord DKV: Dat komt nog voort uit hoe de Mixed in het verleden is 307	  
georganiseerd. Toen was dat onderdeel van de competitie, nu moet het Mixed Toernooi 308	  
zichzelf volledig financieren. Ik verwacht in de voorjaars ALV een voorstel van de Mixed 309	  
commissie om de teambijdrage te verhogen, om het tekort af te dekken.  310	  
 311	  

Opmerking Stick Together: Wat de post sportontwikkeling betreft. Daar staat bij de 312	  
baten €10.000 en bij de lasten €8.650. Met de ambitie om de sport verder te ontwikkelen lijkt 313	  
me dat daar meer geld in geïnvesteerd zou moeten worden.  314	  

Reactie DKV: Op dit moment is daar geen financiële ruimte voor. Dat willen we 315	  
natuurlijk wel graag, maar op dit moment kunnen we niet meer geld vrijmaken voor 316	  
sportontwikkeling 317	  
 318	  

Vraag Sonics: Post 5.1 de huisvesting. Scheelt dat echt zo veel het Huis van de 319	  
Sport?  320	  

Reactie DKV: Ja, deze cijfers zijn correct. Op jaarbasis is onze huisvesting op 321	  
Papendal ongeveer €10.000 goedkoper dan het Huis van de Sport.  322	  
 323	  

Vraag Sonics: Over de post Nationale Teams: het komende jaar gaat het NDT dus 324	  
naar Italië voor het WFCQ en het NDT U19 naar hun WFCQ. En je houdt er financieel 325	  
rekening mee dat de dames zich kwalificeren?  326	  

Reactie DKV: Ja, dat klopt.  327	  
Vraag Sonics: Mochten ze zich niet kwalificeren, dan is er wel geld over. Dat gaat 328	  

dan naar sportontwikkeling in de brede zin?  329	  
Reactie DKV: Ja, dat klopt.  330	  

 331	  
Vraag Face Off: De post salaris staat niet nader uitgelegd. Kan je die post toelichten?  332	  
Antwoord DKV: In de begroting 2017 hebben we een kleine salarisverhoging voor de 333	  

bureaumedewerker meegenomen. Dat doen we op basis van functioneren en conform de 334	  
CAO Sport. We worden daarin geadviseerd door Werkgevers in de Sport, waar we sinds kort 335	  
lid van zijn.  336	  
 337	  
De meerjarenbegroting wordt ter stemming gebracht 338	  
Aantal stemmen voor:  26 stemmen 339	  
Aantal stemmen neutraal: 5 stemmen 340	  
Aantal stemmen tegen:  0 stemmen 341	  
Het meerjarenbeleidsplan is aangenomen. 342	  
 343	  
De begroting wordt ter stemming gebracht. 344	  
Aantal stemmen voor:  31 stemmen 345	  
Aantal stemmen neutraal: 0 stemmen 346	  
Aantal stemmen tegen:  0 stemmen 347	  
De begroting is aangenomen. 348	  
 349	  
Competitiecommissie 350	  
De competitiecommissie presenteert haar plannen voor het komende jaar. De presentatie van 351	  
het plan wordt met de notulen meegestuurd.  352	  
Voor vragen over of naar aanleiding van de presentatie kan contact opgenomen worden met 353	  
de competitiecommissie via competitie@nefub.nl.  354	  
 355	  
 356	  
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Scheidsrechterscommissie 357	  
De scheidsrechterscommissie presenteert haar plannen voor het komende jaar. De 358	  
presentatie van het plan wordt met de notulen meegestuurd.  359	  
Voor vragen over of naar aanleiding van de presentatie kan contact opgenomen worden met 360	  
de scheidsrechterscommissie via scheidsrechterscommissie@nefub.nl.  361	  
 362	  
Ondersteuningscommissie 363	  
De ondersteuningscommissie (OC) heeft bij het NeFUB bestuur aangegeven dat zij zich 364	  
willen opheffen. Het bestuur kan hier geen besluit over nemen omdat de OC van de leden is. 365	  
De huidige OC kent 2 leden: Nizette Couzy van HSK en Henri Koops van U.C. Face Off. De 366	  
OC heeft de volgende reden gegeven voor opheffing van de OC: 367	  
“De reden is tweeledig. Enerzijds zijn clubs/ leden van clubs niet voldoende gemotiveerd om 368	  
ons bij te staan, en een actieve rol te spelen op een naar eigen keuze gekozen gebied. 369	  
Anderzijds staat het bestuur niet open voor een samenwerking en is er zo goed als geen 370	  
contact met de OC. Daarom lijkt het me niet handig dit nog langer op papier in stand te 371	  
houden als er in de praktijk blijkbaar niets mee gedaan wordt. Om die reden verzoek ik om 372	  
Henri en mijzelf uit de commissie te zetten en de commissie op te heffen.”  373	  
 374	  

Reactie Joost Schram: Ik ben een van initiatiefnemers voor de oprichting van de OC 375	  
en heb toen plaatsgenomen in de kerngroep. Daar ben ik zelf om andere redenen in januari 376	  
uit gestapt. Het doel van de OC toentertijd was om het toenmalige bestuur, zonder voorzitter 377	  
en secretaris, te helpen om het bestuur te vullen en te helpen bij het invullen van de 378	  
begroting, eigenlijk alles waar hulp voor nodig was. Met of zonder hulp van de OC zijn de 379	  
redenen waarvoor de OC is opgericht ingevuld. Ik zie geen enkele reden meer waarvoor je 380	  
een OC zou moeten hebben met het doel waarvoor de OC toen is opgericht. Daarnaast, als 381	  
de leden zelf niet meer verder willen, zie ik zelf geen reden meer om de commissie te 382	  
behouden. Samenwerken met de clubs is goed, maar dat kan ook met de huidige ambitie met 383	  
projectteams.  384	  

Reactie VdB: Het bestuur zou graag de OC behouden, ook met het oog op de huidige 385	  
vacatures en projectmatiger werken, maar staat open voor samenwerking en andere kansen 386	  
om de juiste kandidaten te vinden.  387	  
 388	  
De ALV komt er tijdens deze vergadering niet uit of zij de OC willen opheffen of niet.  389	  
Het bestuur stelt voor om de huidige leden van de OC te ontzien van hun taken en tijdens de 390	  
volgende ALV verder te besluiten over het continueren van de OC.  391	  
 392	  
Vacatures 393	  
De NeFUB is op zoek naar een penningmeester, een nieuw bestuurslid topsport en een 394	  
nieuwe vertrouwenscontactpersoon. Daarnaast zijn er de nodige vacatures in de commissies, 395	  
zoals de mediacommissie en de scheidsrechterscommissie.  396	  
Meer informatie over de vacatures is op te vragen bij Dorothee Kruijs-Vogelesang via 397	  
secretariaat@nefub.nl.  398	  
 399	  
Rondvraag 400	  

Opmerking UFC Utrecht: In seniorencompetitie 2e divisie noord zitten 2 Utrechtse 401	  
teams, die reizen stad en land af. Kan daar in de tweede helft van de competitie meer 402	  
rekening mee gehouden worden? Binnenkort zal namens Utrecht een brief gestuurd worden 403	  
om dit verder toe te lichten.  404	  
 405	  

Vraag Blue Falcons: Het uit/thuis systeem is nu niet echt aan bod gekomen. Hoe zit 406	  
het daarmee?  407	  

Antwoord competitiecommissie: We hebben daarnaar gekeken maar dat is nu niet 408	  
haalbaar. De competitiecommissie kan daar buiten de ALV om meer uitleg over geven.  409	  
 410	  
Afsluiting 411	  
Victor de Bruin bedankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid en de prettige vergadering. 412	  
De vergadering wordt afgesloten.  413	  


